

Title (en)

WATCH PROVIDED WITH A LINK MEMBER.

Title (de)

UHR MIT BEFESTIGUNGSVORRICHTUNG.

Title (fr)

MONTRÉ MUNIE D'UN ORGANE DE LIAISON.

Publication

EP 0079891 A1 19830601 (FR)

Application

EP 81902682 A 19811002

Priority

CH 360281 A 19810602

Abstract (en)

[origin: WO8204335A1] The actual watch (1) is embedded in the receptacle (6) which is itself articulated by the hinge (8) on the support piece (9) acting as cover. The steel strip (14) bent as an elbow (15) is fixed through its edge located on the elbow side (15) to the outer face of the support piece (9). It extends in parallel to said outer surface and its edge opposite to the elbow (15) is turned up at (16). When the mounting is closed, the spring strip (14) may be engaged in the carrier belt. By pressing the rod (13), the receptacle (6) opens, thereby allowing to read the time without taking out the watch.

Abstract (fr)

La montre (1) proprement dite est encastrée dans le réceptacle (6) qui est lui-même articulé par la charnière (8) sur la pièce de support (9) jouant le rôle de couvercle. La lame d'acier (14) courbée en (15) est fixée par son bord situé du côté de la partie courbée (15) à la face extérieure de la pièce de support (9). Elle s'étend parallèlement à cette surface extérieure et son bord opposé au coude (15) est replié sur lui-même en (16). La monture étant fermée, la lame ressort (14) peut être engagée dans la ceinture du porteur. Par pression sur la tige (13), le réceptacle (6) s'ouvre, ce qui permet de lire l'heure sans dégager la montre.

IPC 1-7

G04B 37/14

IPC 8 full level

G04B 37/14 (2006.01)

CPC (source: EP)

G04B 37/1433 (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB LI

DOCDB simple family (publication)

WO 8204335 A1 19821209; EP 0079891 A1 19830601

DOCDB simple family (application)

CH 8100110 W 19811002; EP 81902682 A 19811002